
 
 

Referat Haustmøte Langrenn, Sogndal 27.10.2018 

 

Sak 01) Godkjenning av innkalling og sakliste v/Oddmund Lefdal. 

Enstemmig vedtatt. 

 

Sak 02) Val av referent: Anne Lilleaasen 

Enstemmig vedtatt. 

 

Sak 03) Orientering frå Haustmøtet i NSF v/ Torunn Grut 

Fluor:  

- Langrennskomitéen i Norges Skiforbund innfører et fluorforbud i klassene til om med 16 år fra 

denne sesongen. Enstemmig vedtatt. Gjeld gliprodukt. Festesmøring med fluor er fortsatt lovlig.  

- Finnes kontrollmåter å ta «juksere» på. En del debatt omkring dette i fjor, men grunnholdning i år 

er at et slik forbud er riktig.  

- Vegard Ulvang mente vi må tørre å si at vi ønsker en idrett som er rein, ikke helseskadelig eller 

forurensende for miljøet.  

- Ski som er rengjort er fri for fluor, selv etter 5 km er mye etter. Testing for fluor vil bli gjennomført 

før start. 

- Finn Årdal: Fluorholdig smøring har vært dårlig reklame for skiforbundet, og glad for vedtaket. 

- Oddmund Lefdal: Utfordring og barriere for rekruttering med dyr smøring, men også miljøaspektet 

må hensyntas. 

 

Sesonginformasjon: 

- NM Stafett. Alle lag skal få gå i mål. Lag som blir tatt igjen skal slippe forbi og ikkje henge seg på. 

- Norges Cup junior: Poeng til de 50 beste, ny poengtabell. 50 løpere i finale i hver klasse. 

Tabell ligger i referatet frå hausmøte NSF. 

 

Utdanning:  

- Ønsker at flere tar trenerutdanning 

- Tilbyr grasrotkurs, treningsleder (trenger ikke like mange trenertimer som trener 1, litt oppmykning 

for å rekruttere flere trenerer), Trener 1 og Trener 2. 

 

NSFs juniorsatsning 

- Viktig med godt samarbeid mellom juniorlandslag og andre miljø for juniorer, ikke bare de 

offentlige skigymnasene 

 

Para-idrett 

- Økt innsats for å få flere inn i det vanlige systemet 

 



 
 
Sak 04) Terminlista 2018-2019 v/ Oddmund Lefdal 

- Rammene for terminlista ble lagt på Vårmøte 14.05.2018. 

- Terminlista var sendt ut på høring med svarfrist 15.09.2018. 

- Ønsker mest mulig aktivitet og flest mange aktører. Heldig nå med tidlig snø i Sogn og håper å få 

gjennomført hele terminlisten denne sesongen. 

 

- Ønske om å legge aktivitetsdag i Sogndal/Hodlekve den 8. og 9. des., arr. av SFSK, inn på 

terminlisten. Må finne gode overnattingsmuligheter for tilreisende klubber. 

 

- Ungdomsbirken går 9. mars 2019. 

- Ungdomsstafett går 10. mars 2019. 

 

- Det var litt diskusjon om renn på Langeland Skisenter den 28. og 30. des. burde arrangeres på dager 

etter hverandre, men gikk tilslutt for framlegget. 

 

- Se på mulighet for å arrangere sprint fellesstart etter «Møre - og Romsdalsmodellen» ved senere 

anledning.  

 

- Ikke lov med fellesstart for barn under 12 år, unntak for turrenn. En del barn synes det er 

«skummelt» med fellesstart. 

 

- Terminlista ble godkjent slik den ligger føre.  

 

Sak 05) Fellesopplegg ifbm. nasjonale renn og meisterskap 2018-2019 v/ Tor Arne Hov  

Felles overnattingstilbud, hovedleder og smøretid. Dette er en del av kretslagskontingenten. 

 

Andre rammer: 

- På alle arrangement med fellesopplegg stiller skikrinsen med hovedleder (krinstrenere) 

- Utfordring med kun 2 løpere i senior, derfor samarbeid med Hordaland skikrets. 

 

Prøver å få til fast smøreteam for junior: 

- Tor Arne Hov (leder), Jan Arve Lund, Inge Brigt Kvile og Yngve Thorsen 

- Ved behov: Eivind Skaar, Bjørn K. Sunde, Jørund Hammersvik, Bernt Ullebø og Johannes Tufte 

- Smøreteam HL 2019 – Gålå, ikke avklart foreløpig 

 

Rutiner: 

- NSF fortsetter med rutiner for overnattingsopplegg i samband med norgescup junior og junior NM 

kommende sesong. 

- NSF reserverer alle sengeplasser på arrangørplassen og fordeler på kretsene. 

- Skikretsen får tildelt et antall senger på Konnerud, Åsen og Savalen (2019) 



 
 
- Antall tildelte sengeplasser er basert på erfaring fra tidligere år. Denne sesongen er vi tildelt 34 

sengeplasser, dvs. at vi holder frem med samme praksis som i fjor der foreldre/foresette kan 

reservere innkvartering gjennom skikrinsen. Utøverne blir prioritert først. 

- Frist for bestilling av innkvartering er bestemt av overnattingssted, og det må vi forholde oss til. 

All info om fellesopplegg finnes på www.skikrinsen.no 

 

Sak 06) Krinslaget 2018-2019 v/ Tor Arne Hov 

Stor aktivitet og 40 løpere totalt, kretslag senior 2 løpere, kretslag junior har 26 utøvere, 12 

impulsløpere 

 

8 av 40 løpere er inne på vinterpakke, der en primært ikkje deltar på samlingene, men kun på 

fellesopplegg vintertid. 

Godt fremmøte på samlingene 

- God stemning i »gruppa» 

- Trener er fornøyd med oppføring og utvikling 

 

Sak 07) Breidde-/ jentesamlingar v/ Torunn Grut 

2018: 

- Jentesamling Ullsheim, 06-07. januar. Arr. Markane IL/SFSK 

- Sognefjellet Sommarskiskule, 24.-26. juni, Arr. SFSK 

- Breddesamling m/Sjur Ole Svarstad, 07.-09. september. Arr. Markane IL /SFSK 

- Enivest Skiskule 

- Jentesamling Førde 20. oktober. Arr. Førde IL 

- Tveridrettslig treningssamling, Sogndal 27. oktober. Arr. SOFIK/SFSK 

 

Planlagte samlinger vinter 2018-2019: 

- Snøsamling 09. des. 2018 Hodlekve (i tilknytning til Sogn og Fjordane-leikane) 

- Jentesamling Ullsheim i samband med SSF Cup januar 2019? 

 

Sak 08) Team Veidekke Vest v/ Oddmund Lefdal 

Team Veidekke Vest (spisset satsing for de beste og mest lovende skiløpere i Agder, Rogaland, 

Hordaland og Sogn og Fjordane) har som mål å blir Norges beste rekrutteringslag i langrenn med 

løperer som har ambisjoner om å komme opp på landslagsnivå. Siste året vi er inne i sponsoravtalen, 

og det knytter seg spenning til om vi får forlenget kontrakten for nye 3 år. 

Team Veidekke kjører ganske likt «opplegg» som skikrinsen. 

 

Sogn og Fjordane er representert med Gjøran Tefre og Torstein Bu (begge Førde IL) og Jon Rolf 

Skamo Hope (Hyen IL). 

 



 
 
Team Veidekke Vest har problemer med å skaffe sponsorer. Det har vært gjennomført tiggerrunde i 

høst til foreldre og relasjoner på kr. 5.000 og kr. 10.000. Mange bedrifter har betalt. 

 

Sak 09) Klubbutvikling/ klubbesøk v/ Ingrid Narum 

- «Morgendagens arrangement» og «Er skigruppa i form?» 

- Ingrid var på klubbesøk hos Gaular Langrenn denne uken med stort oppmøte. 

- Hva kan vi bruke skikrinsen brukes til? Klubbmøte og informasjon på fagnivå eller legge til rette for 

opplegg. 

- Se: www.skiforbundet.no/fagportal/ med undermenyer. 

 

Sak 10) Økonomi/ marked v/ Ingrid Narum  

- Status markedsavtaler 

- Status rekneskap første halvår  

 

Eventuelt 

 

Ref.  

Anne Lilleaasen 

 

http://www.skiforbundet.no/fagportal/

